
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXXXII/24  

LXXXII sesja RM odbyta w dniu 15 marca 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 15 marca 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Wiesław Kowalski 

10. Adam Michalak 

11. Tomasz Pacek 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radna Marzanna Szewczyk, Radny Szymon Raczyński.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXXXII sesji RM ?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie odrębnej własności 

lokali oraz zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Garbary 

3 w Solcu Kujawskim. 



B. Czaki – Przewodniczący RM – zaproponował, aby projekt uchwały wprowadzić do pkt 10 

porządku obrad. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku dot. wprowadzenie do pkt 10 porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie odrębnej własności lokali oraz 

zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Garbary 3 w Solcu 

Kujawskim ? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku 

obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3).  



 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski w 2024 roku. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała nr LXXXII/566/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4). 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 



 B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała nr LXXXII/567/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunku dochodów przez 

samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie Prawo 

oświatowe. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia na 

wydzielonym rachunku dochodów przez samorządowe jednostki budżetowe prowadzące 

działalność określoną w ustawie Prawo oświatowe. 

 

 B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

Uchwała nr LXXXII/568/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego - przedstawiła ww. projekt 

uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 



Uchwała nr LXXXII/569/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Solec Kujawski oraz obowiązujących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla terenów miasta i gminy 

Solec Kujawski za okres od 2018 do 2023 roku. 

I.Konopa – Dyrektor Wydziału IiPP - przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Solec Kujawski 

oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

miasta i gminy Solec Kujawski za okres od 2018 do 2023 roku. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała nr LXXXII/570/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8). 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Soleckiej Rady Seniorów i nadania jej statutu. 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy Solec Kujawski - przedstawiła ww. projekt 

uchwały.    



B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z pytaniem dot. uchwalenia Młodzieżowej Rady 

Miejska.  

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy Solec Kujawski – odpowiedziała, że drugą w 

kolejności będzie powołanie Młodzieżowej Rady Miejskiej.  

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Soleckiej Rady Seniorów i nadania jej statutu. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała nr LXXXII/571/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9). 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosków z dnia 27 lutego 2024 r. 

właściwemu organowi. 

T. Pacek – Zastępca Przewodniczącego K. Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił ww. 

projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekazania 



wniosków z dnia 27 lutego 2024 r. właściwemu organowi.  

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała nr LXXXII/571/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 10). 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie odrębnej własności lokali 

oraz zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Garbary 

3 w Solcu Kujawskim. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza  - przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zniesienie odrębnej własności lokali oraz zniesienie współwłasności nieruchomości 

zabudowanej, położonej przy ul. Garbary 3 w Solcu Kujawskim. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała nr LXXXII/572/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 11). 

 

11. Sprawozdanie z Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gmina Solec 

Kujawska w latach 2022- 2023. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza  - przedstawiła ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Solca 

Kujawskiego na lata 2023-2025 za 2023 rok. 

 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Solec Kujawski na lata 

2021-2025 w 2023 roku. 



W. Nyc – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego - przedstawiła ww. 

sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

14. Sprawozdanie merytoryczne z działalności Soleckiego Centrum Kultury za rok 2023. 

 

T. Rudny – Dyrektor SCK - przedstawił ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

O godz. 14.00 obrady sesji opuściła Radna Agnieszka Dorawa (Radni obradowała w składzie 

11 osobowym).  

 

15. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Solcu Kujawskim w 2023 roku. 

 

I. Lichocka – Dyrektor Biblioteki Publicznej -  przedstawił ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radny Adam Michalak – zauważył, że zarówno działalność Pani I. Lichockiej jaki i Pana  

T. Rudnego wyróżnia się, są to osoby na właściwym miejscu. Dodał jednak, że działalność 

Biblioteki ma bardzo szeroki wachlarz imprez, a powinna skupić się bardziej na książce i 

wokół niej. Poprosił Panią Dyrektor o przekazanie  informacji na temat jednego ze swoich  

pracowników, informacja ta jest też swoistą promocją Biblioteki. 

I.Lichocka – Dyrektor Biblioteki Publicznej – odpowiedziała, że Biblioteka to też Centrum 

Aktywności i Edukacji, dlatego nie jest to działalność typowo czytelnicza. Działalność 



Biblioteki opisana w sprawozdaniu oraz prowadzone akcje, zajęcia czy spotkania bazują na 

książce. Działalność Uniwersytetu III Wieku zgodnie z zawartym porozumieniem została 

uruchomiona wraz z utworzeniem Centrum Aktywności i Edukacji.   

Odpowiedziała też, że pracownik, o którym wspomniał Radny A. Michalak, sam zgłosił się 

do tej nagrody, nie konsultując tego z Dyrektorem Biblioteki. Pogratulowała mu i 

powiedziała, że trzyma kciuki za to, aby 8 maja br. odebrał nagrodę Bibliotekarza Roku. Pani 

Dyrektor dodała, że docenia działalność wszystkich swoich pracowników, którzy wspólnie 

działają na rzecz Biblioteki. 

Dodała, że nie było oficjalnego ogłoszenia, ponieważ Bibliotekarza Roku ogłasza się jak co 

roku w miesiącu maju.    

Radny Wiesław Kowalski – nie podzielił poglądu Radnego Adama Michalaka w sprawie 

działalności Biblioteki. Biblioteka działa wyśmienicie, przy obsadzie tylko 6 pracowników.  

Radny Adam Michalak – odpowiedział, że to było prywatne jego zdanie na ten temat.     

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

16. Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Miejskiej za 2023 

rok. 

Przewodniczący Komisji stałych RM przedstawili swoje sprawozdania i tak: 

Przewodniczący Mariusz Damrat – przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej, 

Przewodnicząca Alicja Żaguń – przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu, 

Radna Grażyna Bieniek – przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Społecznej, 

Zastępca Przewodniczącego Andrzej Bąbka – przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji 

Gospodarki i Budżetu, 

Zastępca Przewodniczącego Tomasz Pacek – przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionych sprawozdań ?  

Radni nie wnieśli. 

 



D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zniesienie odrębnej własności lokali oraz zniesienie współwłasności nieruchomości 

zabudowanej, położonej przy ul. Garbary 3 w Solcu Kujawskim. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. sprawozdań z prac 

komisji stałych RM za 2023 rok ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Alicja 

Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Dorawa, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk. 

Ww. sprawozdania stanowią – zał. nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

17. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Adam Michalak – podziękował mieszkańcom, dzięki którym został Radnym w tej 

kadencji oraz podziękowała też Pani Burmistrz. 

Radna Alicja Żaguń – podziękowała wszystkim za współpracę i poinformowała, że jest to 

Radnej ostatnia kadencja zasiadania w Radzie Miejskiej. Poinformowała, że tablety, które 

służyły Radnym do głosowania będą dalej służyły dzieciom z Domu Dziecka w 

Trzemiętowie. Otrzymała zgodę Pani Sekretarz na ich dalsze wykorzystanie.  

 

Radny Andrzej Bąbka – zwrócił się z prośbą od mieszkańców o postawienie znaku „Dojazd 

do Osiedla Leśnego” przy skrzyżowaniu w Otorowie, przy zjeździe w nowo wybudowaną 

ulicę, w pobliżu „białej góry”.    

 

Radna Beata Kołota – również podziękowała za współpracę w RM. Zgłosiła wniosek dot. 

możliwości otrzymania dodatkowego pilota do bramy elektronicznej przy Szkole Muzycznej, 



ponieważ w godzinach popołudniowych młodzież z ZSOiZ ma jeszcze zajęcia w sali 

gimnastycznej i przez to, że brama jest zamykana, młodzież nie ma możliwości wyjścia.  

Radny Wiesław Kowalski – podziękował tym mieszkańcom, którzy skutecznie złożyli 

wniosek o utworzenie Soleckiej Rady Seniorów, że po 10 latach funkcjonowania ustawy 

zaistniała możliwość, żeby ta rada powstała.  Podziękował Radnym za podjęcie tak ważnej w 

ocenie Radnego uchwały.  

Radny Dariusz Chojnacki – podziękował za zaufanie tym, którzy w obecnej kadencji 

głosowali na Radnych z Klubu „Kocham Solec”. W imieniu rolników poinformował, że na 20 

marca planowany jest ogólnopolski strajk, będą blokowane drogi. Prośba o wyrozumiałość i 

przeprosił za utrudnienia. Strajk potrwa do 19 kwietnia br.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – podziękowała Radnym za współpracę oraz 

swoim współpracownikom. Radni otrzymali pamiątkowe zdjęcia oraz gadżety.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym za 5 - letnią pracę w Radzie 

Miejskiej, przekazał kwiaty oraz podziękowania Pani Burmistrz oraz jej współpracownikom.    

 

18. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi i współpracownikom 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 15.00. 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

Przygotowała: 

Katarzyna Ciudzińska  


